

HOMELITE PRODUCTS

LIMITED WARRANTY

Homelite Division of Textron Inc. warrants to the original retail purchaser that this Homelite Product is free from defects in material and workmanship and agrees to repair or replace at Homelite's discretion any defective Product free of charge within these time periods from the date of purchase;

- One year, if the Product is used for personal, family or household use;
- 90 days, if the Product is used for any other purpose, such as commercial or rental use.

This warranty is not transferable and does not cover damage resulting from other than defects in material or workmanship, or damage caused by unreasonable use, including the failure to provide reasonable and necessary maintenance. In addition, this warranty does not cover general check-ups on electrical equipment, tune-ups on gasoline engines or replacement of non-defective parts (such as electrical brushes, cables, plugs, spark plugs, filters, starter ropes, etc.) that may wear and need to be replaced with reasonable use within the warranty period or which may require replacement in connection with normal maintenance. This warranty applies only to products sold within the United States of America, the District of Columbia, Canada, the Commonwealth of Puerto Rico, the Virgin Islands, Guam, the Canal Zone, or American Samoa.

SAVE YOUR SALES SLIP

Proof of purchase in the form of your dated sales receipt, cash register slip, etc. showing the serial number and the model of your Product will be required before our dealers can perform warranty service on this Product.

You must at your own expense arrange to deliver or ship the Product for warranty repairs and arrange for pickup or return of the Product after repairs have been made.

This warranty does not apply to any trade accessory, engine or electric motor which is separately warranted by another manufacturer and not manufactured by Homelite.

THIS LIMITED WARRANTY IS IN LIEU OF ALL OTHER EXPRESS WARRANTIES, ANY IMPLIED WARRANTY OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, MERCHANTABILITY OR OTHERWISE, APPLICABLE TO THIS PRODUCT, SHALL BE LIMITED IN DURATION TO THE DURATION OF THIS LIMITED WARRANTY. HOMELITE SHALL NOT BE LIABLE FOR ANY SPECIAL, INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES.

SOME STATES DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY LASTS, SO THE ABOVE LIMITATION MAY NOT APPLY TO YOU. SOME STATES DO NOT ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE LIMITATION OR EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU.

HOW TO OBTAIN WARRANTY SERVICE

Warranty service can be obtained from a Homelite dealer authorized to make warranty repairs. If you need warranty service, check first with the Homelite dealer from whom you purchased the Product, or call the following phone number for the name and location of the nearest dealer providing warranty service.

1-800-242-4672—United States, Puerto Rico and Virgin Islands.

IN CANADA: You may also obtain this information from our Sales Offices located as follows:

212-214 590 Ebury Place
New Westminster, B.C.
V3M 6K7

HOMELITE
DIVISION OF TEXTRON CANADA LIMITED
1850 55th Avenue
Lachine, Quebec, Canada
H8T 3J5

595 Canarctic Drive
Toronto, Ontario
M3J 2P9

Homelite will not make any reimbursements for warranty service, except to Homelite dealers authorized to make warranty repairs. You must present your sales receipt when making any claim for warranty service.

This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state.

In Canada, compliance with radio interference regulations certified. Replace spark plug with resistor spark plug only.

This warranty is given by Homelite Division of Textron Inc., Post Office Box 7047, Charlotte, North Carolina 28241.

Printed in U.S.A.
5/91 (J)

HOMELITE TEXTRON
Homelite Division of Textron Inc.

PART NUMBER 17703-C

PRODUITS HOMELITE

GARANTIE LIMITEE

Homelite Division de Textron Inc. garantit au premier acheteur au détail que ce produit Homelite est exempt de défauts de matière et de fabrication et consent à réparer, ou à remplacer à sa discrétion, gratuitement tout produit défectueux, dans les délais suivants, à compter de la date de l'achat.

- Un an, si le produit a reçu un usage personnel, familial ou domestique;
- 90 jours, si le produit a été utilisé d'une autre manière quelconque, par exemple, pour usage commercial ou de location.

Cette garantie n'est pas transférable et ne couvre pas les dégâts résultant de causes autres que des défauts de matière ou de fabrication, les dégâts causés par un usage déraisonnable, y compris le défaut d'entretien raisonnable et nécessaire. En outre, cette garantie ne couvre pas les vérifications générales du système électrique, les mises au point des moteurs à essence ni le remplacement des pièces non défectueuses (telles que balais, câbles, fiches électriques, bougies, filtres, cordons démarreurs, etc.) qui s'usent et ont besoin d'être remplacées à la suite d'un usage raisonnable, pendant la période de garantie, ou qui ont besoin d'être remplacées lors de l'entretien normal. Cette garantie ne s'applique qu'aux produits vendus à l'intérieur des Etats-Unis d'Amérique, du District de Columbia, du Canada, du Commonwealth de Porto-Rico, des Iles Vierges, de Guam, de la Zone du Canal ou des Samoa américaines.

CONSERVEZ VOTRE REÇU

Avant que nos distributeurs puissent effectuer la réparation en garantie de ce produit, vous devez fournir une preuve d'achat, c'est-à-dire le reçu daté, le bon de caisse, etc. montrant le numéro de série et le modèle de votre produit.

La livraison ou l'expédition du produit en vue de faire effectuer les réparations sous garantie est à votre charge et à votre initiative ainsi que la reprise ou le retour du produit, une fois que les réparations ont été effectuées.

Cette garantie ne s'applique pas aux accessoires, moteurs ou moteurs électriques qui font l'objet d'une garantie séparée fournie par un autre fabricant, quand ils ne sont pas manufacturés par Homelite.

CETTE GARANTIE LIMITEE TIENT LIEU DE TOUTE AUTRE GARANTIE EXPLICITE OU IMPLICITE D'APTITUDE A UN BUT PARTICULIER, DE VALEUR MARCHANDE OU AUTRE, POUVANT S'APPLIQUER A CE PRODUIT; ELLE EST LIMITEE EN DUREE, C'EST-A-DIRE A LA DUREE DE LA PRESENTE GARANTIE LIMITEE. HOMELITE NE POURRA PAS ETRE TENU POUR RESPONSABLE DES DOMMAGES FORTUITS ET CONSEQUENTS.

CERTAINS ETATS N'ADMETTENT PAS LES LIMITATIONS DE DUREE D'UNE GARANTIE IMPLICITE; IL SE PEUT DONC QUE LA LIMITATION CI-DESSUS NE S'APPLIQUE PAS DANS VOTRE CAS. CERTAINS ETATS N'ADMETTENT PAS L'EXCLUSION NI LA LIMITATION DES DOMMAGES FORTUITS ET CONSEQUENTS; IL SE PEUT DONC QUE LA LIMITATION OU L'EXCLUSION CI-DESSUS NE S'APPLIQUE PAS DANS VOTRE CAS.

COMMENT OBTENIR LA REPARATION EN GARANTIE

La réparation en garantie peut être obtenue chez un distributeur Homelite autorisé à effectuer les réparations en garantie. Si vous avez besoin d'une réparation en garantie, adressez-vous d'abord au distributeur Homelite auquel vous avez acheté le produit, ou appelez le numéro suivant pour avoir le nom et l'adresse du distributeur le plus proche fournissant la réparation en garantie.

1-800-242-4672- United States, Puerto Rico and Virgin Islands.

AU CANADA: Vous pouvez aussi obtenir cette information auprès de nos Bureaux de Vente situés:

212-214 590 Ebury Place
New Westminster, B.C.
V3M 6K7

HOMELITE
DIVISION OF TEXTRON CANADA LIMITED
1850 55th Avenue
Lachine, Quebec, Canada
H8T 3J5

595 Canarctic Drive
Toronto, Ontario
M3J 2P9

Homelite ne fera aucun remboursement pour la réparation en garantie, sauf aux distributeurs Homelite autorisés à effectuer les réparations en garantie. Vous devrez présenter votre reçu pour faire une réclamation de réparation en garantie.

Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques et vous pouvez également avoir d'autres droits qui varient d'un état à l'autre.

Au Canada, conformité avec les réglementations concernant l'interférence radio certifiée. Remplacez la bougie par une bougie à résistance seulement.

Cette garantie est fournie par Homelite Division of Textron Inc., Post Office Box 7047, Charlotte, North Carolina 28241 U.S.A.

Imprimé aux U.S.A.
5/91 (J)

HOMELITE TEXTRON

NUMERO DE PIECE 17703-C

Homelite Division of Textron Inc.